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Voerendaal,	26	april	2017	
	
	
Thema:	Laaggeletterden	
	
	
Geachte	College,		
	
Recentelijk	heeft	wethouder	Leunissen	aangegeven	over	informatie	te	kunnen	beschikken	
omtrent	laaggeletterdheid	in	Voerendaal.	Ook	heeft	de	wethouder	aangegeven	dat	in	de	
voorzieningen	die	Voerendaal	nu	biedt	(van	taalclub	tot	Kompas)	laaggeletterdheid	wordt	
opgemerkt	en	aangepakt.		
	
1.	Vraag:	Deelt	het	College	met	Ons	Voerendaal	dat	laaggeletterdheid	in	het	huidige	digitale	
informatietijdperk	een	probleem	is	waarmee	de	kloof	tussen	(digitaal)	geletterden	en	
(digitaal)	ongeletterden	groter	kan	worden?	
2.	Vraag:	Kan	de	wethouder	ons	aangeven	in	hoeverre	laaggeletterdheid	een	probleem	is	in	
Voerendaal?	Wat	zijn	de	aantallen	per	kern	waar	we	over	spreken?	
	
De	wethouder	sprak	erover	dat	landelijke	cijfers	kunnen	worden	omgerekend	naar	
Voerendaalse	schaal.	Ook	sprak	de	wethouder	erover	dat	binnen	de	huidige	voorzieningen	
laaggeletterdheid	wordt	opgespoord	en	aangepakt.	Dat	leidt	tot	de	volgende	vragen:	
	
3.	Vraag:	Wat	zijn	de	ervaringscijfers	over	laaggeletterdheid	in	Voerendaal?	
4.	Vraag:	Aangezien	de	wethouder	aangeeft	dat	cijfers	nog	dienen	te	worden	omgerekend:	
sinds	wanneer	en	hoe	staat	laaggeletterdheid	in	Voerendaal	op	de	bestuurlijke	agenda?	
5.	Vraag:	Hoeveel	gevallen	worden	per	jaar	opgespoord	door	de	gemeentelijke	
voorzieningen	(van	Kompas	tot	taalclub)?		
	
De	wethouder	geeft	tevens	aan	dat	laaggeletterdheid	op	meerdere	plekken	wordt	
opgespoord	en	aangepakt.	Onder	meer	verwijst	de	wethouder	naar	Kompas.	
		
5.Vraag:	Hoeveel	gevallen	van	laaggeletterdheid	zijn	de	laatste	jaren	per	jaar	opgespoord	
door	Kompas?	Welke	categorieën	zijn	daaruit	naar	voren	gekomen?	Hoe	zijn	die	geholpen?		
6.	Vraag:	Hoeveel	gevallen	van	laaggeletterdheid	zijn	de	laatste	jaren	per	jaar	opgespoord	
door	de	Taalclub?	Welke	categorieën	zijn	daaruit	naar	voren	gekomen?	Hoe	zijn	die	
geholpen?		
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7.	Vraag:	Welke	andere	voorzieningen	sporen	laaggeletterdheid	op	en	hoe	effectief	en	
efficiënt	zijn	die?	
	
8.	Vraag:	Zijn	er	nog	acties	die	de	komende	tijd	worden	ingezet	door	de	wethouder	om	
laaggeletterdheid	op	te	sporen,	dan	wel	aan	te	pakken?	
	
Meten	is	weten:	
	
9.	Vraag:	Is	er	een	client	volgsysteem,	zo	ja	hoe	ziet	dat	er	uit.	
10.	Vraag:	Worden	de	gegevens	van	het	volgsysteem	een	op	een	doorvertaald	naar	een	
managementsysteem?	Zo	ja	hoe	ziet	dat	uit	en	zijn	de	cijfers	voor	ons	beschikbaar?		
	
Een	puntsgewijze	beantwoording	van	de	vragen	stellen	wij	op	prijs.	
	
Met	vriendelijke	groet,		
	
Pierre	van	Dinther	
Fractievoorzitter	Ons	Voerendaal	
	


